



NOVA SCOTIA DUCK TOLLING RETRIEVERKLUBBEN
Protokoll fört vid styrelsemöte via zoom 25-02-24

§ 123 **Ordförande öppnade mötet och hälsade välkommen.**

§ 124 **Resultmässighet.** Beslutsmässighet föreligger: Louise Blomqvist, Malin Kånåhols, Gunliz Bengtsson, Carina Boijertz, Mikael Knös, Henrietta Hellström, Mats Viker, Romy Jonsson och Åsa Roosqvist. Anmält förhinder: Therese Knutsson, Malin Kånåhols

§ 125 **Fastställande av dagordning:**

§ 126 **Val av justerare:** Som justerare valdes Gunliz Bengtsson

§ 127 **Föregående möte,** föregående möte gicks igenom och lades till handlingarna

§ 128 **Inkomna skrivelser:**

- Diverse post från SSRK och SKK
- Skrivelser från SSRKs Tollingjaktkommitté: behandlas under jaktansvarigs punkt

§ 129 **Utgående skrivelser:**

Inga utgående skrivelser

§ 130 **Rapporter från ansvarsområden**

a. **Ordförande :** Genomgång av inskickat material inför Klubbmötet-verksamhetsberättelsen för 2024 och verksamhetsplanen för 2025 fastställdes efter uppdateringar.

Fyra motioner, motiveringar till svar av dessa gicks igenom. En motion om ed-index, en motion avseende film av tollingjaktprov, en motion om inkorsningsprojekt samt en motion om att registrera resultat för PRA avlästa av UC Davis.

b. **Vice ordförande:** Goodiebags från Agria beställda till Klubbmötet.

c. **Jaktansvarig:** Skrivelser från Tollingjaktkommittén: remiss på Tollingjaktprovsregler (svar senast 250630) Förändringar i bruksavelspris (poängjusteringar), förändringar i Championatstiteln (parentesen runt (T) tas bort) - Styrelsen beslöt tillstyrka förändring i Bruksavelspris samt avseende att ta bort parentes i championatstiteln.

Ordförande svarar på dessa två denna vecka. Vad gäller remissen på tollingjaktprovsregler så tar vi denna diskussion längre fram.

--	--	--



- d. **Sekreterare:** Inkommet mail från medlem angående uppfödarträffen: Jag tänkte fråga om det finns möjlighet att delta på uppfödare mötet/träffen den 16/3 digitalt? Vi beslöt att denna gång enbart ha med deltagare på plats.
- e. **Kassör:** Medlemsantal 1 324 den 1/2. Genomgång av Budget 2025, några justeringar. Även budget för Tollarspecialen klar.
- f. **Avelsansvarig:** ingen annat än innehållet i verksamhetsberättelsen
- g. **Aktivitetsansvarig:** inget annat än innehåll i verksamhetsberättelsen
- h. **Uppfödaransvarig:** Valpmedlemskap: uppfödare kan redan nu ge valpköpare som är nuvarande medlemmar ett bidrag som ersätter "valpmedlemskap" dvs samma summa och motsvarande del, ca 6 månader av medlemskapet ersätts vilket betyder att den nuvarande medlemmens medlemskap skjuts fram.
- i. **Specialenansvarig:** Allt inför Specialen rullar på.
- j. **Exteriöransvarig:** Kompendiet snart klart. Skickas ut till styrelsen för kommentarer innan tryck.

§ 131 **Hemsida, tidningen Tollaren:** Nytt! Rullande headers på hemsidan för att spegla mångfalden, går dock ej att styra så att specifik header visas på specifik sida.

§ 132 **Övriga frågor:**

- Ingrid Larsson, tidigare ordförande i Tollarklubben och nuvarande rasinformatör har gått bort. Klubben skickar blommor till begravningen.
- Donation av rosetter, Medlem som erbjudit oss många fina rosetter, vi tackar nej då vi ej får använda rosetter med färgsättning som gäller för officiell utställning.
- Två delegater från Tollarklubben får delta vid SSRKs fullmäktige i maj.

§ 133 **Nästa möte** Klubbmötet den 15 mars med efterföljande konstituerande möte.

§ 134 **Ordförande avslutade mötet och tackade för sig**

--	--	--



Vid protokollet

Justeras:

Åsa Roosqvist, sekreterare

Mats Viker, ordförande

Gunliz Bengtsson

--	--	--